



EXTERNAL AFFAIRS

AFFAIRES EXTÉRIEURES

## ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS

Number 7

February 17, 1986

Numéro 7

17 février 1986

Noted  
R.ADMINISTRATIVE INFORMATIONPrinting Plant Restrictions

In view of the extraordinary financial restrictions which are presently being enforced throughout the public service, the USSEA has directed that departmental discretionary spending be reviewed and curtailed wherever possible. In practice, this will mean that effective immediately, and until further notice, printing requisitions will be approved for payment from the central printing budget only if essential to the operations of the department. All non-essential requests will not be accepted.

Office of the Special Envoy on Acid Rain (UGX)

UGX has terminated its operations at Suite 600, 255 Albert Street. All mail formerly directed to this unit should now be forwarded to URE.

Area briefings

As indicated in Administrative Notice number 5 of February 3, 1986, the Posting Services Centre (ADTB) will be offering a number of Area Briefings starting in April to familiarize the participants with the geography, history, culture, and living conditions in a specific geographic area. These briefings are open to all Foreign Service employees and their dependants, especially those who have been or expect to be assigned this year.

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSRestriction de l'impression

Suite aux restrictions financières extraordinaires imposées dans la Fonction publique, le Sous-secrétaire a ordonné qu'on réexamine les dépenses discrétionnaires pour les réduire là où c'est possible. En pratique, ceci signifie que jusqu'à nouvel ordre, l'imputation des demandes d'impression au budget central d'imprimerie ne sera autorisée que si c'est essentiel au fonctionnement du Ministère. Les demandes non-essentiels ne seront pas acceptées.

Envoyé spécial en matière de pluies acides (UGX)

UGX, anciennement situé à 255 rue Albert (bureau 600), a cessé ses activités. Prière de transmettre dorénavant toute correspondance à URE.

Séances d'information - Régions géographiques

Comme vous avez pu le noter dans l'Avis administratif numéro 5 du 3 février, le Centre des services à l'affectation (ADTB) offrira, dès avril, plusieurs séances d'information en vue de familiariser les participants avec la géographie, l'histoire, la culture et les conditions de vie dans des régions géographiques spécifiques. Ces séances sont offertes à tous les employés du service extérieur et à leurs conjoints et personnes à charge; elles sont particulièrement destinées à ceux et celles qui seront affectés cette année.